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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 3 din 26.02.2021 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 26 februarie 2021, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, Dumitrița Ciobanu dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 59/22.02.2021 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

26.02.2021, ora 130 cu următoarea ordine de zi: 

  

1. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru 

anul financiar 2020; 

-aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Rebricea din 

data de 25.01.2021 și a procesului verbal al ședinței extraordinare a Consiliului local al comunei 

Rebricea din data de 12.02.2021. 

-Prezentarea Raportului privind reevaluarea/evaluarea bunurilor aflate în administrarea 

Primariei si Consiliului Local   al comunei Rebricea, Județul Vaslui, conform Ordonanței 

Guvernului României nr. 81/28.08.2003 privind reevaluarea și amortizarea activelor  fixe aflate 

în patrimoniul instituțiilor publice. 

 
Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  

 

    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

1.  Se trece la prezentarea de către domnul primar, Radu Valerică a proiectului de 

hotărâre privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru anul financiar 

2020. 
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Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct: 

 

Domnul primar aduce în discuție că s-a facut o analiză a taxelor și impozitelor pe ultimii 

4 ani. Procentul de încasare este mulțumitor, este un trend crescător față de ceilalți ani. S-a 

realizat într-un procent de 72 %. 

Ceea ce ne trage în jos este încasarea amenzilor, care se face într-un procent de 17-18 %. 

Noi stăm bine față de alte comunități, se încasează salubritatea, iluminatul. 

 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

contului de incheiere a exercitiului bugetar, pentru anul financiar 2020,  în forma prezentată de 

inițiator. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 

2. Se dă citire raportului de reevaluare/evaluare a bunurilor aflate în administrarea 

Primariei si Consiliului Local   al comunei Rebricea, Județul Vaslui, conform Ordonanței 

Guvernului României nr. 81/28.08.2003 privind reevaluarea și amortizarea activelor  fixe aflate 

în patrimoniul instituțiilor publice, de către doamna contabil Baciu. 

Doamna Baciu explică că acesta se face o dată la 3  ani, expune motivele reevaluarii, 

indicii, cauzele și explică că se aduce la cunoștința consiliului local conform legii. 

 

 

3. Interpelări și răspunsuri. 

 

-Doamna Cojocea prezintă cererea cu nr. 878/18.02.2021 prin care se solicită ajutor 

pentru un copil foarte talentat la desen, pe numele Dorin Gabriel Catalin și se discută cu domnii 

consilieri ce posibilitate de ajutor există. 

Domnii consilieri propun ca acest copil să se înscrie la un curs și taxa să fie suportată de 

primărie nu să se aloce bani, pentru că banii vor avea altă destinație decât pe materiale. 

 

-Mai există o cerere cu nr.691/10.02.2021 a doamnei Scrieru Paraschiva care solicită să 

fie scutită de la plata taxei de salubritate. 

Se discută că aceasta are ajutor social, a primit pachete sociale, ajutor la lemne, i s-a acoperit 

casa și totuși solicită ajutor pentru salubritate. Conform regulamentului adoptat măcar o 

persoană trebuie să plătească și deci nu se aprobă. 

 

-Domnul primar  pune la dispoziția consilierilor locali adresa cu nr. 1026/26.02.2021 prin 

care le-a adus la cunoștință proiectele în desfășurare a primăriei Rebricea, ca urmare a unei 

solicitări a domnului Anton la o ședință anterioară. 
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-Domnul Scântee întreabă de stadiul înregistrării sistematice.  

 Domnul primar invită pe domnul Ciobanu Andrei pentru a prezenta situația. El spune 

că la nivelul comunei este realizat în procent de 30 %, se continua, s-a semnat contractul de 

finanțare nr.6 si se face doar pe extravilan. 

Mai apar probleme atunci când există acte noi incheiate și netransmise, nedeclarate către 

primărie. Se întâmpină greutăți la cei ce au primit teren la 14,15,16 ani și nu s-au scris titluri de 

proprietate, fiind dat doar în folosință iar acum sunt scoși și pamântul este dat la alții, care au 

dreptul. Domnul Ciobanu explică că în acea vreme li s-a dat o adeverință de la primărie pentru 

0,50 ha și daca ar avea-o măcar pe aceea, ar putea să facă o acțiune în instanță, pentru a obține 

titlul. 

Domnul Ciobanu îndeamnă consilierii să mobilizeze oamenii să colaboreze când vin cei 

de la cadastru. 

 

-Domnul Viceprimar propune organizarea unui concurs prin care sa îi motivăm pe cei 

harnici și să îi încurajăm pe alții, concurs de genul -Cel mai bun gospodar din sat- și să 

beneficieze de un premiu, cum ar fi scutire la impozit pe anul următor. 

 

-Domnul consilier Nicu Doru solicită ca poliția să dea amenzi sau măcar atenționări pentru 

cei care nu poartă măști, sau mai rău le schimbă între ei. 

 

-Se mai discută problema proiectului cu gazul, la Buhăiești- Vulturești s-a aprobat însă 

domnul primar explică ca la ei este mai ușor pentru că nu au magistrală , este o auxiliară și au 

șansă să primească mai ușor bani. 

 

-Se aduce în discuție problema  apei. Suplimentăm sursa de apă, POIM-ul nu a rezolvat în 7 

ani cele trei sate. S-a facut solicitare la Consiliul Județean Vaslui pentru a ne asigura în 

următorii ani sursa de apă. 

  

 

 Se supun la vot procesele – verbale încheiate în şedinţele din data de 25.01.2021 și 

26.02.2021:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba ambele procese verbale. 

 

           Se încheie ședința consiliului local din data de 26.02.2021. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier Dumitrița Ciobanu    Jrs. Adina Maftei 


